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1/ Aprovar el text de l’ordenança fiscal modificada.
2/ Exposar  al  públic este acord per mitjà d’edictes en 
el tauler d’anuncis i en el Butlletí Oficial de la Província, 
pel termini de trenta dies hàbils, a comptar del següent 
al de la publicació en este, a efectes que  els interessats 
puguen examinar-ho i presentar les reclamacions que 
estimen oportunes.
3/  Que  en  el cas que no  es  presentaren reclamacions  
en  tal  termini, l’ordenança es considerarà  aprovada  
definitivament, i es procedisca a la publicació del text ín-
tegre.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz pre-
gunta si es redueix l’horari.

La Sra. Montull diu que a partir de les 7 de la vesprada 
no sol quedar cap xiquet a la ludoteca, però el personal 
amplia una hora més a la setmana el seu horari.

El Sr. Zaragozà diu que tot puja però que li pareix ex-
cessiva una pujada del seixanta per cent, encara que no 
s’ha pujat des del dos mil quatre, i que no es deuria pujar 
tant. I que no esta clar l’assumpte dels terrenys.

La Sra. Montull respon que és una taxa per un servei 
molt deficitari i s’ha de  estudiar bé perquè no pot ser 
que augmenten els gastos i no els ingressos, i que tam-
bé s’han consultat els preus dels pobles del voltant.

El Sr. Viol diu que l’assumpte dels terrenys ja es va ex-
plicar, i que hi ha un contracte de lloguer de dos cents 
euros per mes.

El Sr. Zaragozà pregunta per quan de temps.

El Sr. Viol respon que creu que per deu anys.

El Sr. Zaragozà Julian pregunta si s’ha demanat subvenció.

La Sra. Montull respon que per a equipament.

El Sr. Zaragozà Julian pregunta si no es demane per a 
funcionament.

La Sra. Montull respon que al no reunir les condicions de 
guarderia no es pot entrar en aquest tipus de subvenci-
ons. Que el servei és deficitari i que el que s’hauria d’ha-
ver fet abans d’obrir la ludoteca municipal és un estudi 
de viabilitat.

El Sr. Zaragozà diu que en dos mil quatre no va hi haver 
temps de fer cap estudi.

La Sra. Orient Julian pregunta si s’ha reduït l’horari.

La Sra. Montull respon que no.

7e.- RESOLUCIÓ DE RECURS DE REpOSICIÓ IN-
TERpOSAT pER LUBASA.- S’adona al Ple del recurs 
de reposició interposat per LUBASA contra l’acord del 
ple de data 30 d’octubre de 2009, i de la següent pro-
posta d’acord:
 
RESULTANT que en data 5 de gener del 2010, RE núm. 
05, ha tingut entrada recurs de reposició interposat per 
Esmeraldo Catalan Catalan, en representació de l’em-
presa LUIS BATALLA SA ( LUBASA) contra l’acord del 
Ple de l’Ajuntament de data 30 d’octubre del 2009, pel 
qual s’acorda no aprovar el pagament de les factures  
núm. 09P000209 I 09P000210, per un import, cada una 
d’elles, de 27.264,06 Euros ( IVA inclòs). 

RESULTANT que el recurs presentat sol·licita la revoca-
ció de l’acte recorregut, dictant-se en el seu lloc un altre 
en què es reconega l’obligació municipal de pagament 
de les factures reclamades, fonamentant-se en les al-
legacions següents:

Que l’empresa va resultar adjudicatària del contracte 
d’ASFALTAT MAS D’ ENRIERES I MAS DEL RALLAT, EN 
EL MAS d’EN RIERES,  ASFALTAT DEL CAMI DEL MAS 
DE LA SENYORA EN EL MAS d’ABAD. ASFALTAT DEL 
CAMI DEL MAS DE LA LLOMA, ALS TERRES BLAN-
QUES, en la licitació   del qual la meua representada va 
advertir que de l’asfaltat dels camins no es podia realitzar 
si abans no es realitza una preparació dels mateixos amb 
igualació del terreny i una capa de llasts.

Que com a conseqüència de l’anterior, la meua repre-
sentada va presentar en eixe Ajuntament una oferta de 
preus corresponents a la neteja i igualació del terreny, 
acceptat pel mateix, segons resulta del document 2 dels 
units a este escrit, en el que consta el segell d’eixa Entitat 
Local i la Firma del seu Alcalde.

I, en congruència amb tals preus oferits i acceptats s’han 
girat les factures que eixe Ajuntament es nega a pagar” 
(sic)

TENINT EN COmpTE els següents 

1.- ANTECEDENTS

I).- Que d’acord amb la documentació que obra en l’ex-
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